
PROTOKÓŁ Nr XXX/21
z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu

odbytej w dniu 26 sierpnia 2021 roku

           W obradach sesji uczestniczyło 12 radnych oraz:
Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński
Radca Prawny – Dorota Grabczyńska
Skarbnik Miasta i Gminy – Monika Matuszewska

a także sołtysi oraz pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Chodecz.

Proponowany  porządek  obrad.

1. Otwarcie.
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym.
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza,
- dyskusja,

3.  Sprawozdania  o  odbytych  posiedzeniach   Komisji   Rady   Miejskiej  w  okresie
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  dyskusja,
4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Miasto i Gmina
Chodecz na rok szkolny 2021/2022.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Daria Łukaszewicz,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XXX/201/21,
5.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie części zadania z zakresu
publicznego transportu zbiorowego i zawarcia porozumienia.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Agata Drzewiecka,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej, 
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XXX/202/21,
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Justyna Matuszewska,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XXX/203/21,
7.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Justyna Matuszewska,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XXX/204/21,
8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.



       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Justyna Matuszewska,
       -     opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XXX/205/21,
9. Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  na
drogach gminnych.
       -     przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – P. Agata Drzewiecka,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XXX/206/21,
10.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu Włocławskiego
zadań z zakresu zimowego utrzymania dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych
dróg w sezonie zimowym 2021/2022.
       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – P. Agata Drzewiecka,
       -   opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały Nr XXX/207/21,
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy
Chodecz na rok 2021.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XXX/208/21,
12.  Podjęcie  uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy Finansowej
Miasta i Gminy Chodecz na lata 2021-2033.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XXX/209/21,

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Miasta i Gminy Chodecz ze
Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna Kujawy dawniej Inowrocławska Lokalna
Organizacja Turystyczna.

       -   przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie – Burmistrz Chodcza,
       -   opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
       -   dyskusja,
       -   podjęcie uchwały  Nr  XXX/210/21,

14. Interpelacje i zapytania  radnych.
15. Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
16. Zakończenie  obrad  sesji.

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.13:00
Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Chodczu – Pani  Anna Twardowska dokonała otwarcia



obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne
na sali. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 12 radnych na
stan ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do
podejmowania  uchwał.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przeszła  do  następnego  punktu
porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad. Poddała porządek obrad sesji
pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało
0, porządek został przyjęty. 
         Przewodnicząca stwierdziła, iż Rada Miejska będzie obradowała według przyjętego
porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z obrad XXIX sesji został sporządzony, był
wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał możliwość zapoznania się z protokołem
w  biurze  rady.  Protokół  został  poddany  pod  głosowanie.  Za  przyjęciem  protokołu  Nr
XXIX/21 głosowało 12 radnych, przeciwnych 0, wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady
stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został przyjęty 12 głosami za.

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

    Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza Chodcza
o przedłożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Burmistrz udzielił informacji, iż
okres  ten obfitował  w wiele  zdarzeń mających wpływ na funkcjonowanie Urzędu Miasta
i Gminy Chodecz. Z ważniejszych rzeczy:
- w dniu wczorajszym odbyły się po raz kolejny Złote Gody par, które mają 50 lat  stażu
małżeńskiego i mieliśmy dwie pary ze stażem małżeńskim 60 lat, czyli gody diamentowe.
Uroczystość  odbyła  się  w  kościele  parafialnym  w  Chodczu  oraz  w  Domu  Kultury  na
ul. Ogrodowej, oprócz jednej pary, która bała chora przybyli wszyscy. Pani Przewodnicząca
również uczestniczyła w tej uroczystości także bardzo się cieszymy i podziękowania oficjalne
dla Pani Kierownik USC Danuty Cieślińskiej za przygotowanie całościowe tej uroczystości.   
- złożone zostały trzy wnioski w ramach nowego ładu nowego programu rządowego jeden
wniosek dotyczy przebudowy dróg gminnych, drugi wniosek dotyczy remontu budynków po
byłych szkołach w Cettach i Zalesiu, trzeci wniosek dotyczy szeroko rozumianego, szeroko
pojętej  modernizacji  instalacji  wodno  kanalizacyjnej  w  gminie  Chodecz,  czekamy  na
rozstrzygnięcie tego naboru.
-  przygotowane  są  trzy  w  nioski  w  ramach  tzw.  FDSu wnioski  będą  składane  na  drogę
w Gawinie, Kromszewicach i Brzyszewie. 
- trwają prace w ramach przebudowy dróg gminnych, zakończona została przebudowa drogi
gminnej, krótkiego odcinka w Chodczu niedługo ul. Dębowa. 
- zakończyły się prace w Sławęckich Górach, trwają prace w Ignalinie, Witoldowie. Niedługo
będą rozpoczęte prace obok sosenki, czekamy jeszcze na wejście firm na drogę w Lubieńcu,
najdłuższy i  najdroższy odcinek w tym roku bo ponad 6 km.  Krótsze  dwa odcinki  będą
robione w tym roku w miejscowości Mielno i Szczecin.
-  trwają  prace  również  przy  modernizacji  sieci  wodnej  na  terenie  naszej  gminy.  Został
wybudowany już, zakończone prace odnośnie budowy zbiornika retencyjnego, kolejne 1500
m3 na  stacji  uzdatniania  wody w Chodeczku.  Zakończyły  się  prace  przy remoncie  stacji
uzdatniania wody i studni w Pyszkowie. Największe prace trwają przy budowie wodociągu w
Chodeczku.  Zakład  Gospodarki  Komunalnej,  który realizuje  to  zadanie  jest  w trakcie  tej
inwestycji.



- została zakupiona w formie przetargu koparko ładowarka do spółki wodnej, jeżeli ktoś jest
zainteresowany można ją  zobaczyć  na placu  Zakładu Gospodarki  Komunalnej,  bo spółka
wodna nie ma swojego terenu gdzie mogłaby przechowywać swój sprzęt. 
-  w  najbliższą  sobotę  28  sierpnia  odbędą  się  Dożynki  parafialno-gminne,  rozpoczynamy
paradą maszyn rolniczych o godz.13:30, od około 13:00 można podziwiać te maszyny na
stadionie miejskim, później przejazd ulicami miasta no i oczywiście dalsza część obrzędowa i
kulturalna nad jeziorem chodeckim nad estrada.
- przypominam o dożynkach powiatowych powiatu włocławskiego, które będą w tym roku
w Boniewie 12 września, a dożynki wojewódzkie w Toruniu będą 29 sierpnia.
-  zakończone  zostały  prace  remontowe  przy  budynku  komunalnym  przy  starej  aptece
w Chodczu.
Dyskusji nie było. Na tym zakończono.

Ad.3 Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.

    Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  stałych
o przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.              

1) Komisja Rewizyjna – przewodniczący Tomasz Łuczak przedstawiła, iż Komisja w okresie
międzysesyjnym obradowała raz. Tematem przewodnim była analiza z wykonania budżetu
Miasta  i  Gminy Chodecz  za  I  półrocze  2021r.  oraz  wydatkowanie  środków finansowych
w  placówkach  oświatowych.  Komisja  nie  wniosła  żadnych  uwag  do  sprawozdania,  jeśli
chodzi o analizę wydatkowania środków finansowych w placówkach oświatowych Komisja
wnioskuje o zwołanie wspólnego posiedzenia z Komisją Oświatową w tej kwestii.   

2) Komisja Budżetu i Finansów – radna Beata Michalak przedstawiła, iż Komisja w okresie
międzysesyjnym  obradowała  raz.  Przewodnia  tematyka  to  opiniowanie  uchwał  na  sesję,
zmiany  do  budżetu  Miasta  i  Gminy  Chodecz  na  rok  2021,  które  nam  przedstawi  Pani
Skarbnik                                 i rozpatrywaliśmy kilka pism, które wpłynęły do Komisji,
udzielono na nie odpowiedzi.   

3) Przewodniczący Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej – przewodniczący Feliniak
Wiesław przedstawił,  iż  w  okresie  międzysesyjnym Komisja  odbyła  jedno  spotkanie.  Na
spotkaniu  tym  zapoznaliśmy  się  z  projektami  uchwał  na  dzisiejszą  sesję  i  wydaliśmy
stosowne  opinie.  W  okresie  międzysesyjnym  również  członkowie  komisji  odbyli
nieprotokołowane spotkanie dotyczące dożynek gminno-parafialnych. 

4)  Przewodniczący Komisji  Obywatelskiej  i  Ochrony Środowiska  –  przewodnicząca  Ewa
Kwiatkowska przekazała iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno posiedzenie, na
którym analizowano przede wszystkim materiały na dzisiejszą sesję, ale także pisma które
wpłynęły do Komisji. Analizowano projekty uchwał dotyczące nazw trzech ulic, współpracy z
gminą  Boniewo  w  zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  oraz  wystąpienie  ze
Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna Kujawy dawniej Inowrocławska Lokalna
Organizacja  Turystyczna.  Zapoznaliśmy  się  z  pismem  dotyczącym  weryfikacji  nazw
miejscowości wskazanych w piśmie Głównego Geodety Kraju. Z tego posiedzenia Komisja
Obywatelska skierowała do Pana Burmistrza dwa wnioski. Pierwszy to Komisja wnioskuje
o wszczęcie procedury zniesienia lub zmiany urzędowej nazw miejscowości wskazanych w
piśmie  głównego  geodety  kraju,  drugi  wniosek  jest  związany  z  projektami  uchwał



oznaczonych  numerami  203,204,205  i  w  związku  z  tym  wnioskujemy  o  przygotowanie
informacji  dla  mieszkańców  tych  terenów  o  terminach  wprowadzenia  uchwał  oraz  o
obowiązkach ciążących na mieszkańców w związku z realizacją tych uchwał.   

5)  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Zdrowia,  Kultury  i  Sportu  –  przewodniczący
Stempczyński  Jerzy  przedstawił,  iż  Komisja  w  okresie  międzysesyjnym  obradowała  raz.
Związane  ono  było  z  omówieniem,  zapoznaniem  się  z  wstępnymi  wynikami  kontroli
Krajowej Administracji Skarbowej w Urzędzie w zakresie dotyczącym oświaty, Chodzi tutaj
o szkołę                   i przedszkole. Ponadto zapoznaliśmy się ze sprawami bieżącymi, które są
w  zakresie  działania  Komisji.  Zwracamy  uwagę,  że  sprawnie  przeprowadzono  remontu
budynku  komunalnego  przy  ul.  Kaliskiej,  jeżeli  w  kolejnych  latach  obiekty  komunalne
zyskają  nowy  image  taki  jak  ten  obiekt  to  będzie  to  z  pożytkiem  dla  mieszkańców  i
miasteczka.    

6)  Przewodniczący Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  – przewodniczący Łuczak Roman
przekazał, iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

Dyskusji nie było.

Ad.4  Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Miasto
i Gmina Chodecz na rok szkolny 2021/2022.

               Przewodnicząca o przedłożenie informacji w/w sprawie poprosiła Panią Darię
Łukaszewicz.  Pani  Daria  poinformowała, iż  w związku z Ustawą z  dnia  16 października
2019r.  o zmianie ustawy Prawo oświatowe oraz niektórych innych ustaw zmianie ulegają
zasady  zwrotu  rodzicom  kosztów  przewozu  dzieci  niepełnosprawnych  oraz   do  szkół  i
placówek oświatowych, jeżeli dowożenie zapewniają rodzice. Zgodnie z zapisem art.39a ust.3
w/w ustawy,  średnią  cenę  jednostki  paliwa w gminie  określa  na  każdy rok  szkolny rada
gminy,                    w drodze uchwały, uwzględniając ceny jednostki paliwa w gminie. Do
wyliczenia  średniej  ceny jednostki  paliwa  w gminie  na  rok  szkolny 2021/2022,  przyjęto
średnie ceny na stacji paliw                  w Chodczu. Mając na uwadze powyższe, konieczne
jest podjęcie przedmiotowej uchwały.  Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię
została poproszona Komisja Budżetu                            i Finansów. Radna Beata Michalak
przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały
następnie uchwała została poddana pod głosowanie.  Za głosowało 12 radnych, przeciw 0,
wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XXX/201/21  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

Ad.5  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przekazanie  części  zadania
z zakresu publicznego transportu zbiorowego i zawarcia porozumienia.

                           Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła
Panią  Agatę  Drzewiecką.  Pani  Agata  poinformowała,  iż  zgodnie  z  art.  74  ustawy  o
samorządzie  gminnym  –  Gminy  mogą  zawierać  porozumienia  międzygminne  w  sprawie
powierzenia jednej z nich określonych zadań, do których zaliczany jest m.in. lokalny transport
zbiorowy. Gmina Boniewo zamierza ubiegać się w konkursie ogłoszonym przez Wojewodę o



dopłatę w ramach Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności
publicznej.                           W przypadku organizowania publicznego transportu zbiorowego
w  granicach  administracyjnych  dwóch  lub  więcej  organizatorów  (Gmina  Boniewo  i
Chodecz),  by spełnić  warunki  konkursu,  niezbędne  jest  zawarcie  Porozumienia.  Stąd  też
podjęcie  przedmiotowej  uchwały jest  jak najbardziej  zasadne.  Na tym zakończono.  Radni
pytań nie mieli. O opinię została poproszona Komisja Obywatelska i Ochrony Środowiska
oraz Komisja Rolna                               i Infrastruktury Technicznej. Przewodniczący Komisji
przedłożyli informację, iż opinie są pozytywne. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały
następnie uchwała została poddana pod głosowanie.  Za głosowało 12 radnych, przeciw 0,
wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XXX/202/21  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.

                            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały
poprosiła Panią Justynę Matuszewską. Pani Justyna poinformowała, iż stosownie do treści art.
18  ustawy  o  samorządzie  gminnym  do  wyłącznej  właściwości  rady  gminy  należy
podejmowanie  uchwał  w  sprawie  nazw  ulic  i  placów  publicznych  lub  nazw  dróg
wewnętrznych. Oznacza to, że podjęcie uchwały w sprawie nazw ulic oraz ich położenia i
przebiegu pozostaje w kompetencji Rady Miejskiej w Chodczu. Zgodnie z Rozporządzeniem
Rady Ministrów z dnia 31 lipca 2020r. w sprawie ustalenia granic niektórych gmin i miast,
nadania niektórym miejscowościom statusu miasta, zmiany nazw gminy oraz siedziby władzy
gminy z dniem 01 stycznia 2021r. zostały zmienione granice administracyjne miasta Chodecz.
Wobec  powyższego  na  wniosek  Burmistrza  Chodcza,  podejmuje  się  uchwałę  w  sprawie
nadania nazwy ulicy, położonej                         w miejscowości Chodecz na działce o numerze
ewidencyjnym  825  obręb  Miasto  Chodecz,  oznaczonej  w  ewidencji  gruntów  jako  droga.
Proponowana nazwa ulicy to ulica Dębowa. Realizacja projektu uporządkowania i nadania
nazw ulicom w miejscowości Chodecz przyczyni się do wprowadzenia właściwej numeracji
porządkowej  nieruchomości  i  posłuży  bezpieczeństwu  mieszkańców  oraz  pomoże  w
lokalizacji nieruchomości. W związku                               z powyższym zasadnym jest
podjęcie niniejszej uchwały.  Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli.  O opinię została
poproszona  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony  Środowiska.  Pani  Ewa  Kwiatkowska
przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały
następnie uchwała została poddana pod głosowanie.  Za głosowało 12 radnych, przeciw 0,
wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XXX/203/21  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.

                            Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały
poprosiła Panią Justynę Matuszewską. Pani Justyna poinformowała, iż tak jak już wcześniej
wspomniała  z dniem 01 stycznia 2021r.  zostały zmienione granice administracyjne miasta
Chodecz.  Wobec  powyższego  podejmuje  się  uchwałę  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy
położonej w miejscowości Chodecz na działce o numerze ewidencyjnym 875 obręb Miasto
Chodecz, oznaczonej                           w ewidencji gruntów jako droga. Proponowana nazwa
ulicy  to  ulica  Parkowa.  Realizacja  projektu  uporządkowania  i  nadania  nazw  ulicom  w
miejscowości  Chodecz  przyczyni  się  do  wprowadzenia  właściwej  numeracji  porządkowej
nieruchomości  i  posłuży  bezpieczeństwu  mieszkańców  oraz  pomoże  w  lokalizacji



nieruchomości. W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie niniejszej uchwały. Na tym
zakończono.  Radni  pytań  nie  mieli.  O opinię  została  poproszona  Komisja  Obywatelska  i
Ochrony  Środowiska.  Pani  Ewa  Kwiatkowska  przedłożyła  informację,  iż  opinia  jest
pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana
pod  głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XXX/204/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

 
Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.

                        Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła
Panią Justynę Matuszewską. Pani Justyna poinformowała, iż na wniosek Burmistrza Chodcza,
podejmuje się uchwałę w sprawie nadania nazwy części ulicy, położonej na działce o numerze
ewidencyjnym  313  obręb  Brzyszewo,  oznaczonej  w  ewidencji  gruntów  jako  droga.
Proponowana nazwa ulicy to ulica Włocławska. Przysłuży to bezpieczeństwu mieszkańców
oraz pomoże w lokalizacji nieruchomości. W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie
niniejszej uchwały. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona
Komisja  Obywatelska  i  Ochrony  Środowiska.  Pani  Ewa  Kwiatkowska  przedłożyła
informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie
uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,  przeciw  0,
wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XXX/205/21  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

       

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego
na drogach gminnych.
 
                  Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła
Panią  Agatę  Drzewiecką.  Pani  Agata  poinformowała,  iż  niniejsza  uchwała  stanowi
aktualizację                        i uszczegółowienie dotychczas obowiązującej uchwały w zakresie
ustalenia  opłaty  za  zajęcie  pasa  drogowego  na  drogach  gminnych,  głównie  w  zakresie  i
odniesieniu do obiektów                               i urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej,
które ciągle ulegają zmianie zgodnie z ustawą                o drogach publicznych. Na tym
zakończono. Radni pytań nie mieli. O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów
oraz Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej. Komisje przedłożyły informację, iż opinie
są pozytywne. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana
pod  głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XXX/206/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  10  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przejęcie  od  Powiatu
Włocławskiego  zadań  z  zakresu  zimowego  utrzymania  dróg  powiatowych  oraz  ulic
leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2021/2022.



                  Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła
Panią  Agatę  Drzewiecką.  Pani  Agata  poinformowała,  iż  jak  co  roku  Powiat  Włocławski
wystąpił do Burmistrza Chodcza o przejęcie przez Miasto i Gminę Chodecz zadań w zakresie
zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 2021/2022. Mając na uwadze
dotychczasowe pozytywne doświadczenie w tym zakresie, dobrze układającą się współpracę
z Powiatem Włocławskiem oraz możliwość połączenia w/w zadania z zimowym utrzymaniem
dróg gminnych, przejęcie przez Miasto i Gminę Chodecz od Powiatu Włocławskiego zadań
z zakresu zimowego utrzymania dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg
w sezonie zimowym 2021/2022 należy uznać w pełni za uzasadnione. Na tym zakończono.
Radni  pytań  nie  mieli.  O  opinię  została  poproszona  Komisja  Rolna  i  Infrastruktury
Technicznej.  Przewodniczący  Komisji  przedłożył  informację,  iż  opinia  jest  pozytywna.
Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie.  Za  głosowało  12  radnych,  przeciw  0,  wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr
XXX/207/21 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 11  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta
i Gminy Chodecz na rok 2021.

                   Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie podjęcia uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2021
poprosiła  Panią Skarbnik.  Pani  Monika Matuszewska poinformowała,  iż  w toku realizacji
budżetu na 2021 rok dokonuje się następujących zmian: po stronach dochodów i wydatków:
pismem  od  wojewody  kuj-pom  w  Bydgoszczy  przyznano  dotację  w  rozdziale  różne
rozliczenia w kwocie 63.812,86 zł. z przeznaczeniem na zwrot części wydatków wykonanych
w ramach  funduszu sołeckiego  za  2020r.;  pismem od wojewody kuj-pom w Bydgoszczy
przyznano dotację w rozdziale pomoc społeczna w kwocie 2.700,00 zł. z przeznaczeniem na
wypłacenie wynagrodzenia za sprawowanie opieki  oraz obsługę tego zadania;  pismem od
wojewody  kuj-pom  w  Bydgoszczy  przyznano  dotację  w  rozdziale  usługi  opiekuńcze  w
kwocie 13.700,00 zł.  z  przeznaczeniem na organizowanie i  świadczenie specjalistycznych
usług opiekuńczych w miejscu zamieszkania dla osób z zaburzeniami psychicznymi; pismem
od wojewody kuj-pom w Bydgoszczy przyznano dotację w rozdziale karta dużej rodziny w
kwocie 49,58 zł.                                z przeznaczeniem na realizację zadań związanych z
przyznaniem Karty Dużej Rodziny; w nawiązaniu do pisa od wojewody kuj-pom w związku
ze zmianą rozporządzenia Ministra Finansów, Funduszy i Rozwoju Regionalnego w sprawie
szczegółowej  klasyfikacji  dochodów,  wydatków,  przychodów  i  rozchodów  oraz  środków
pochodzących ze źródeł zagranicznych prosi się Radę Miejską aby środki na organizację w
gminach punktów informacyjnych                            o szczepieniach przeciwko wirusowi
covid 19 zostały ujęte w następującej klasyfikacji, czyli w § 218. Zgodnie z podpisaną umową
Miasto i Gmina Chodecz otrzymało dotację celową                     w kwocie 24.000,00 zł. z
przeznaczeniem  dla  spółek  wodnych  na  dofinansowanie  zadań  związanych   z  bieżącym
utrzymaniem urządzeń melioracji wodnych, zwiększa się także plan dochodów i wydatków o
kwotę 16.000,00 zł. środki te są przeznaczone na demontaż i transport wyrobów azbestowych;
zwiększa  się  także  środki  na  kulturę  fizyczną  w  wysokości  30.000,00  zł.  oraz  kulturę  i
ochronę  dziedzictwa  narodowego  o  kwotę  25.000,00  zł.;  pozostałe  zmiany  w  planie
wydatków  spowodowane  są  bieżącą  działalnością  Urzędu.  Wprowadza  się  nowe  zadanie



inwestycyjne  „Modernizacja  monitoringu  wizyjnego  na  terenie  miasta  Chodecz  (Plac
Kościuszki, zejście nad jezioro chodeckie) w kwocie 6.000,00 zł.; zmieniają się przychody
i rozchody o kwotę 30.000,00 zł. w związku z udzieloną pożyczką gminnej spółce wodnej,
przyznaje się też gminnej spółce wodnej w Chodczu dotację celową w wysokości 61.000,00
zł.  z  przeznaczeniem na bieżące utrzymanie urządzeń melioracyjnych na terenie  Miasta  i
Gminy Chodecz.  Na dzień  dzisiejszy dochody budżetu  stanowią  kwotę  38.972.531,49 zł.
wydatki 36.801.788,69 zł.  Ustala się,  że nadwyżka budżetu w wysokości 2.170.742,80 zł.
zostanie przeznaczona na spłatę zaciągniętych w poprzednich latach kredytów, pożyczek i
wykup  papierów  wartościowych.  Ustala  się  nową  kwotę  planowanych  przychodów  w
wysokości  409.970,17 zł.  i  rozchodów w wysokości  2.580.712,97 zł.  Dotacje  na  zadania
własne  gminy  realizowane  przez  podmioty  należące  i  nienależące  do  sektora  finansów
publicznych wzrasta w wysokości do 341.000,00 zł. Na tym zakończono. Radni pytań nie
mieli.  O  opinię  została  poproszona  Komisja  Budżetu  i  Finansów.  Pani  Beata  Michalak
przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały
następnie uchwała została poddana pod głosowanie.  Za głosowało 12 radnych, przeciw 0,
wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XXX/208/21  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

Ad.12  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2021-2033.

          Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła Panią
Skarbnik. Pani Monika Matuszewska poinformowała, iż zgodnie z prowadzonymi zmianami
do  uchwały  budżetowej  na  rok  2021  dotyczących  dochodów,  wydatków,  przychodów,
rozchodów jak i również zadań inwestycyjnych dokonuje się zmian  w załącznikach nr 1 i 2.
Zmiany polegają na zmniejszeniu dochodów do kwoty 38.972.531,49 zł i wydatków do kwoty
36.801.788,69 zł., jak i również na zmianie realizacji zadań inwestycyjnych na łączną kwotę
10.622.852,00 zł.  Planowane  przychody to  kwota  409.970,17 zł.,  planowane rozchody to
kwota 2.580.712,97 zł. Nadwyżka budżetu na 2021r. stanowi kwotę 2.170.742,80 zł. Na tym
zakończono.  Radni  pytań  nie  mieli.  O  opinię  została  poproszona  Komisja  Budżetu  i
Finansów. Beata Michalak przedłożyła informację, iż opinia jest pozytywna. Przewodnicząca
odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało
12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXX/209/21 została podjęta i stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.13  Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Miasta i  Gminy
Chodecz  ze  Stowarzyszenia  Lokalna  Organizacja  Turystyczna  Kujawy  dawniej
Inowrocławska Lokalna Organizacja Turystyczna.

                Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie w/w uchwały poprosiła
Burmistrza Chodcza.  Jarosław Grabczyński  poinformował,  iż  w związku z prowadzeniem
promocji  gminy  Chodecz  we  własnym  zakresie  nie  zasadnym  jest  dalsza  konieczność
pozostawania członkiem Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna Kujawy. Stąd też
podjęcie tej uchwały jest jak najbardziej zasadne. Na tym zakończono. Radni pytań nie mieli.
O  opinię  została  poproszona  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony  Środowiska.  Pani  Ewa
Kwiatkowska przedłożyła informację,  iż  opinia  jest  pozytywna.  Przewodnicząca odczytała
projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  12



radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XXX/210/21 została podjęta i stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.14 Interpelacje i zapytania radnych.

  Radni nie zgłaszali interpelacji.

Ad. 15 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.

       Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym było
święto powiatu, gdzie reprezentowały gminę dwa koła gospodyń było to koło z Kromszewic
i Kubłowa. Głos zabrał Burmistrz. Poinformował, że reprezentujące koła gospodyń na święcie
powiatu  brały  udział  w  dwóch  konkursach.  Pierwszy  konkurs  był  w  kategorii  placków
ziemniaczanych –  wygrało  go  koło  gospodyń  z  Kubłowa.  W drugim konkursie  Kubłowo
zdobyło wyróżnienie gdzie konkurencja była bardzo duża. Przewodnicząca podziękowała za
taką piękną reprezentację gminy.   
Na tym zakończono.
  

Ad. 16 Zakończenie  obrad  sesji.

        Przewodnicząca  Rady Miejskiej  powiedziała,  iż  zamyka obrady XXX sesji  Rady
Miejskiej  w  Chodczu  i  dziękuje  za  przybycie  radnym  oraz  pozostałym  gościom.  Sesja
zakończyła się                  o godz. 14:08.

                                                                                Przewodniczący 
                                                                                Rady Miejskiej

                                                                                 Anna Twardowska



Sporządziła:
Łukaszewicz Daria 

                            

   


